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Work Location 

工作地区 
Shenzhen 深圳 

Work Address 

工作地址 

7/F Building 3 , Fantasia Square ,Xinggong Road ,Nanshan District  

南山区兴工路 8 号花样年美年广场 3 栋 7 楼 

Hiring Department 

部门 

Occupational Health and Safety Management Department 

职业健康与安全管理办公室 

Hiring Position 

职位 
Operations Supervisor 安全管理主管 

Employment Type 

用工形式 
Full-Time 全职 

Job Responsibilities 

工作职责 

 Implement online/offline site safety inspection according to 
management needs, supervise rectification results; 

根据管理需要，实施线上/线下现场安全检查，监督整改结

果; 

 Management and maintenance of EHS safety management system; 

管理和维护 EHS 安全管理体系; 

 Make safety management analysis report to provide basis for enterprise 
safety management and decision-making; 

制定安全管理分析报告，为企业安全管理决策提供依据; 

 Safety training management, follow up the implementation of training 
plan; 

安全培训管理，跟踪培训计划的实施; 

 Assist to organize and coordinate the safety management job; 

协助组织和联系安全管理工作; 

 Assist to organize and coordinate the safety management job; 

安全文化建设; 

 Other safety management work arranged by managers.; 

上级安排的其他安全管理工作; 

Job Requirements 

职位要求 

 Bachelor degree or above, more than 3 years’ safety management 
experience; 

本科及以上学历，3 年以上安全管理经验; 

 Professional knowledge: Safety management certificate is preferred; 

专业知识:有安全管理证书者优先; 

 Language skills: CET 4 or above, basic English listening, speaking, reading 
and writing skills; 

语言能力:英语四级及以上，具备基本的听、说、读、写能

力; 
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 Computer skills: Proficient in Windows system and Office and other 
basic application software; 

计算机技能:熟练使用 Windows 系统和 Office 等基础应用

软件; 

 Communication skills: Excellent spoken and written communication 
skills; 

沟通能力:优秀的口头和书面沟通能力; 

 Professional quality: Good executive ability and team spirit, honest and 
law-abiding; 

专业素质:良好的执行能力和团队合作精神，诚实守法; 

 Accept short business trips. 

能接受短期出差。 

How to Apply 

申请方式 
Greater.ChinaJobs@loscam.com  

Application Deadline 

申请截止日期 
2022.01.31 

Remarks 

备注 

For other job openings, please visit our Career page for more details. 

All information provided by applicants will be treated in strict confidence and used for 
recruitment purpose only. All personal data of unsuccessful applicants will be retained 
for 12 months for future recruitment purpose and will then be destroyed. 

其他职位空缺，请参考公司职位空缺网页。 申请人提交的个人资料， 只用作职

位申请用途。 如申请人未有成功受聘，所提交的资料只会用作日后 12 个月内的

招聘用途，并在此期间过后销毁。 
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